
Zápis č. 2/2024 z jednání Komise pro rozvoj sportu 
 
Datum konání: 15.04.2024 – jednání bylo VEŘEJNÉ 

Místo konání: zasedací místnost v prostorách tribuny stadionu E. Zátopka 

Účastníci: viz prezenční listina  

Počet přítomných: 9 členů + tajemnice 
 
Program jednání: 
1. krátkodobé cíle pro rok 2024 dle Plánu rozvoje sportu 2022-2030 
2. doporučení investičních akcí v oblasti dětských a sportovních hřišť 
3. návštěva discgolfového hřiště v Městském parku Chrudim 
4. různé, diskuze 
 
1. Předseda komise informoval o krátkodobých cílech v oblasti sportu na letošní rok: 
- 1. etapa přístavby a rekonstrukce sportovní haly → nadále probíhá a měla by být letos 
ukončena dle plánu 
- dětská a sportovní hřiště → dle informace od paní Dušánkové z OIN je pro letošní rok 
v plánu rekonstrukce dětského hřiště Stromovka + workout a doplnění herních prvků hřiště 
v ulici Na Výsluní 
- cyklostezky/cyklotrasy → dle informace od pana Klimka z ODP nejsou v letošním roce žádné 
v plánu  
- rekonstrukce atletického povrchu na Stadionu Emila Zátopka 
- podpora sportovních akcí a institucí → sportovní dotace a dotace na vrcholový sport, 
každoroční akce Balóny nad Chrudimí 
- provozní dotace pro SAMCH 
 
 
2. Dle komise je nadále potřeba každý rok zrekonstruovat jedno sportovní a jedno dětské 
hřiště. Toto doporučení se již dávalo v loňském roce do RM. Stávající hřiště v ulici B. Martinů 
by, dle komise, bylo vhodné pro vybudování hřiště multifunkčního. 
 
Komise doporučuje: 

- dokončení 1. etapy přístavby a rekonstrukce sportovní haly v termínu, tak aby 
neovlivnila sportovní činnost klubů a projektování dalších etap rekonstrukce 
sportovní haly 

- pokračovat v napojení cyklostezky na Podhůru 
- rozšířit komunikaci v ulici Na Ostrově s využitím pro budoucí jízdní pruh pro cyklisty 
- vybudování cyklostezky z Mikulovic do Dražkovic  
- rekonstrukce sportovního hřiště v ulici B. Martinů 

Proběhlo hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 
 
  
3. Členové komise navštívili discgolfové hřiště a prošli jednotlivá stanoviště. 
 
 



4. Pan Resler informoval, že dne 07.09.2024 proběhne slavnostní otevření sportovní haly po 
1.  etapě její přístavby a rekonstrukce a od 09.09.2024 začne pravidelný provoz. Předseda 
komise informoval o tom, že SAMCH mají již dva jednatele (p. Marousek a p. Vodák). Dozorčí 
rada je nyní pouze tříčlenná. Pan Resler dále upozornil, že je obava, jak vysoké bude nájemné 
po rekonstrukci sportovní haly pro jednotlivé oddíly TJ Sokol Chrudim, zatím nemají žádné 
informace. 
 
 

 
Příští jednání komise bude v červnu 2024, termín bude upřesněn e-mailem. 
 
 
 
V Chrudimi dne 17.04.2024 

 
 
 
 
 
 

Zapsala: Kateřina Petriláková    Ověřil: Tomáš Vondráček 

 
 
 


